
 
 

 

 

Op 6 juli 2022 ontvingen wij schriftelijke raadsvragen van de VVD-fractie over het evenement 

Harley Davidson 2022. 

 

Vraag 1: 

 

Onder welke voorwaarden is de vergunning voor de Harleydag verstrekt? 

Welke criteria zijn er in de vergunning opgenomen? 

 

Aan de vergunning is een aantal voorschriften verbonden (zie bijlage). 

 

Vraag 2. 

 

Welke aannames zijn er, voorafgaand aan het evenement, gedaan voor deze criteria, zoals 

bijvoorbeeld het geschatte bezoekersaantal, verwachte en toegestane aantal decibellen, 

toegankelijkheid voor hulpdiensten, aantal meldingen, etc.? 

 

Bij de besluitvorming 2022 zijn de positieve ervaringen van de Harleydag 2019 

meegenomen. Voor 2022 is gekeken naar de aangeleverde formele aanvraag en 

documenten 2022, gesprekken met de organisatie en vertegenwoordigers van de 

werkgroep evenementen (o.a. de hulpdiensten). Onderdelen die in de beoordeling zijn 

meegenomen zijn onder meer de weersverwachtingen, het aantal geïnteresseerden via 

sociale mediakanalen, het effect op de bezoekersaantallen en de consequenties voor 

het verkeersplan, de gevolgen voor buurtbewoners/horeca. 

Maximale geluidsnormen zijn opgenomen voor het ten gehore brengen van muziek. 

De geluidsnorm voor motoren is in landelijke wetgeving vastgesteld, er is geen 

mogelijkheid om dit lokaal te regelen.  
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Vraag 3. 

 

Heeft er na het evenement een toetsing plaatsgevonden op de daadwerkelijke realisatie van 

deze criteria? 

a. Zo ja, hoeveel bezoekers zijn er uiteindelijk op het evenement afgekomen? Hoeveel 

incidenten hebben er plaatsgevonden? Hoeveel meldingen zijn er binnen gekomen? 

b. Zo nee, waarom niet? Bent u bereid om deze toetsing alsnog te (laten) doen? 

 

a. Evenement is geëvalueerd.  

Circa 10.000/12.000 bezoekers.  

Eén incident nabij het evenemententerrein (verkeersregelaar door warmte 

bevangen, afgehandeld door ambulancepersoneel, ambulance had doorgang 

tot incidentlocatie conform veiligheidsplan). 

Van de politie vernomen dat een ambulance op weg naar een melding terecht 

kwam in de verkeersopstopping op de Bestevaer. Verkeersplan en verkeers-

regeling door inzet extra verkeersregelaars, in overleg met politie, is direct 

aangepast. 

Beperkt aantal meldingen (3) over overlast evenement. Dit is vergelijkbaar met 

overige evenementen. 

 

b. N.v.t. 

 

Vraag 4. 

 

Zou u, aan de hand van de daadwerkelijke realisatie van de criteria, de vergunning opnieuw 

verstrekken? 

 

Op voorhand geen aanleiding tot het weigeren van dit evenement.  

E.e.a. hangt altijd af van de nieuwe aanvraag, calamiteitenplan, verkeersplan, etc.  

Aandachtspunten o.a. de zondagsrust en het verkeersplan.  

 

Vragen 

Hebt u op dit moment vragen? Neemt u dan contact op met V.R.M. Smith van het team 

Vergunningen, toezicht en handhaving, bereikbaar op 0355281434 of via v.smith@huizen.nl. 

 

Hoogachtend, 

 

burgemeester en wethouders 

 

 

G. Klompmaker                   B. Rebel 

loco-gemeentesecretaris   loco-burgemeester 
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